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Fakülte eğitim programı ile ilgili görüşleriniz ve önerileriniz? 

Öğrenci sayısı çok fazla olduğu için (102 kişi) 1 ders saati imza atmaya yetmiyor. Öğrenci sayısi azaltılabilir. 

Değişiklik taleplerimiz dönem koordinatörü ne iletilmiştir 

Böşümler aradı entegrasyon gözetilmil. Başarılı bir program  

Herhangi bir önerim yok. 

Diş hekimliği fakültesi Eylül ün ilk haftası açılmalı, öğrencilerin yıl içerisinde ders çalışacak zamanları olmuyor. 

 


